
Jyderup Bridgeklub
Referat af bestyrelsesmødet 23-08-21 hos Jens. Til stede: Jens, Brit, Carl Erik og Hanne
           1. Referatet af best. mødet 30-06- 21 blev godkendt.

           2. Jens har sendt ændringerne af vedtægterne til kommunen.
Han sørger også for at materialet til kortblanding ( Arne og Birthe L) og spilleaftenerne er klar.

           3. Overskud i Coronasæsonen, som vi ikke spillede kr.25456.

           4. Vi foreslår Flemmimg Larsen som dirigent. Brit kontakter Arne Jakobsen ved. 
bestyrelsessuppleantplads.  Præmier for sidste sæson, Hold 4 (vinderne) og de 3 der fik den 
samme handicapforbedring uden for præmierækken. 7 flasker.  Makkerpar 6 flasker.  Vinpoints fra
20-21overføres til den kommende sæson. Brit laver aftale med " Hal Per" om velkomstglasset til 
starten af aftenen.  Hanne aftaler antal af kaffedrikkere på spilleaftenerne med køkkenet.

            5.  Vi spiller makkerpar  med 5 borde og Holdturnering ved
4 borde. Vi mangler stadig at få holdturn. på plads.

            6. Distrikt Vestsjælland har holdt generalforsamling. Brit og Hanne deltog, der skete ikke 
meget, men sluttede med en lille bridgeturnering, som blev vundet af 2 af vores medlemmer: 
Preben Jakobsen og Ole Svinth.  DBF planlægger at indbyde til en breddepokalturnering

           7. Vi mødes kl 17.30. inden generalforsamlingen.

           8. Næste møde er spisemøde hos Jens 18. okt. kl 18.00

           9. Intet

Ref: Hanne Knudsen


